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Szeged felkészült 
d n y á r r a 

Párt- és tanácsi vezetők megtekintették 
a szabadtéri és az ipari vásár előkészületeit 

Az ünnepi készülődés haj- érdeklődök. Természetesen el- a Csongrád megyei Vendég-
rájához érkezett Szeged: e sősorban az ipari és kereske- látóipari Vállalat igazgatója 
hét végén megkezdődnek a delmi vállalatok üzletkötéseit fogadták a párt- és tanácsi 
látogatók tízezreit vonzó nagy szorgalmazzák, illetve segítik vezetőket, és tájékoztatták 
rendezvények amelyek iránt elő. Az idén több szakmai őket az előkészületekről, 
országos erdeklodes nyilvánul 
meg. A Dóm téri szabadtéri napot tartanak, 

az előkészületekről. A 

mint más többi között arról, hogy meg-

színpadon a főpróbákat tart- esztendőkben. A magyar és kezdődnek a főpróbák, befe-
ják esténként. A Marx téren jugoszláv szakemberek nem- jezödött a nézőtér felújítása, 
— az ipari vásár területén — c s a k az árucsere, hanem a és az elmúlt évitől eltérően 

muütóhelyek építésit, s mTr kooperációs tevékenység kér- új helyre telepítették a bü-

a termékek elhelyezésével désejvel is foglalkoznak. Több fét, hogy kielégíthessék a já-

foglalkoznak a szakemberek, tanácskozást rendeznek. A tékok szünetében a vendég-

rád 11111 1 é l U t á f l a C s o n g " Marx téri iskola tantermeit látó igényeket. 

2 t a l t c t f vezetők6 meLtekinl r e n d e z i k ^ 3 megbeszélések A megyei vezetők elisme-
tették az előkészületeket. Dr. céljara. réssel szóltak a látottakról, a 
Koncz János, a megyei párt- A Szegedi Szabadtéri Játé- rendezők, az építők munká-
bizottság titkara, dr. Perjési k o k helyén, a Dóm téren járói, amellyel elősegítik Sze-
László, a megyei tanács el-

nöke, Török József, a szege-di pártbizottság első titkára, 

Papp Gyula, a városi tanács 

elnöke, valamint a két testü-

let más vezetői a „vásárvá-

rosban" megszemlélték az 

építő-, a vásárrendező mun-

ka eddigi eredményeik A 

vendégeket dr. Csikós Ferenc, 

Szeged tanácsának vb-titkára, 

a Szegedi Ipari Vásár igazga-

tótanácsának elnöke és dr. 

Zsótér Mihály, a vásár igaz-

gatója fogadták és kalauzol-

ták a pavilonokban. 

Bemutatták az új létesít-

ményekek Dr. Csikós Ferenc 

elmondotta, hogy az új pavi-

lonok, bemutatóhelyek készí-

tését tekintve, lényegében a 

vásár területén befejezettnek 

mondható az építkezés. Ujabb 

pavilonokat már nem tudnak 

építeni. Azzal, hogy több he-

lyet tudnak biztosítani a ki-

állítóknak, a korábbiaknál 

nagyobb számban fogadhat-

ták el a magyar, jugoszláv és 

finn vállalatok jelentkezését. 

A pénteken délelőtt megnyíló 

vasáron az érdeklődök 233 

magyar, 94 jugoszláv és több 

finn vállalat termékeivel is-

merkedhetnek meg. 

A megyei és a szegedi ve-

zetők kérdéseire válaszolva 

elmondották, hogy az idén 

több magyar vállalat termé-

keiből vásárolhatnak majd az 

Horváth Mihály, a játékok ged e két nagy nyári ren-

igazgatója és Dékány László, dezvényének sikerét. 

Az ausztrál 
küldöttség 
programja 

A hivatalos látogatáson ha-
zánkban tartózkodó ausztrál 
parlamenti küldöttség — élén 
Kevin Newman liberális pár-
ti képviselővel, az Ausztrá-
liai Államszövetség fejleszté-
si miniszterével — kedden 
délelőtt az Országházban 
megkezdte tárgyalásait. A 
magyar tárgyaló csoportot 
Péter János, az országgyűlés 
alelnöke vezette. A megbe-
szélésen részt vett Kázmér 
Zsigmond, hazánk canberrai 
nagykövete és dr. James Wil-
liam Crawford Cumes, az 
Ausztráliai Államszövetség 
budapesti nagykövete. 

A megbeszélés után Apró 
Antal, az országgyűlés elnöke 
fogadta a Kevin Newman 
vezette ausztrál delegációt. 

Délután Trautman Rezső, 
az Elnöki Tanács helyettes 
elnöke fogadta a küldöttsé-
get 

Milliók az egeszsegügyre 
Megvalósult és tervezett elképzelések 

a megyében 
Ha orvoshoz kényszerül az lői munkahely létesült, s ja, épül a deszki 140 ágyas, 

ember, a legritkább esetben újabb 12 általános és 22 gyer- Szegeden a Il-es kórház te-
gondoí számokra, arra, vajon mekorvosi körzetet szervez- riiletén a 200 ágyas pavilon, 
mennyibe kerülhetett az ál- tek. Szegeden 34, Szentesen Az idei év a kezdési időpont-
iamnak maga a rendelőinté- 22, Csongrádon 17 szakembert ja a KÖJAL-székház, az új 
zet, az a műszer, amellyel foglalkoztató rendelőintézet gyógyszertári központ, a sze-
megvizsgálták, vagy a gyó- épült s ezzel befejeződött a gedi 210 személyes szociális 
gyítására fordított idő. Ná- megyei hálózat kiépítése, otthon és az ópusztaszeri 150 
lünk ez természetes is, hi- Több csecsemőt tudtak elhe- személyes szociális otthoni 
szen az ingyenes egészségügyi lyezni a bölcsödékben: 440- pavilonépítéseknek. Terven 
ellátás révén a humánus nel gyarapodott a helyek szá- felül, többnyire társadalmi 
szempontok kerültek előtérbe ma. A negyedik ötéves terv munkában Mórahalom 50, 
és nem az anyagiak. Mégis kezdetén még csak 16 öregek Óföldeák 40 szociális otthoni 
nem árt tudni, ismerni a fej- napközi otthona volt a me- férőhellyel gazdagodott. Eb-
lödés menetét és az állam gyében, a tervidőszak végén ben a tervidőszakban máris 
anyagi lehetőségeit is, ha a már 30. Sokat fejlődött a há-
jelenlegi egészségügyi ellátást zi szociális gondozás: a négy 
értékeljük. helyett 29 gondozónő ápolta 

Országos viszonylatban a a z ' d o s embereket. 
Csongrád megyeieknek nem A tanácsok 138 millió fo-
lehet okuk panaszra. A ta- rintot terveztek az egészség-
nácsi egészségügyi intézmé- ügyi feladatok teljesítésére, s 
nyek negyedik ötéves tervre végül is 175 millió 
beütemezett fejlesztése mind használtak fel. 

Kádár János látogatása 
az Óbuda 

Termelőszövetkezetben 
Kádár János, az MSZMP 

Központi Bizottságának első 
titkára — Brutyó Jánosnak, 
a KEB elnökének társaságá-
ban — kedd délután elláto-
gatott az Öbuda Mezőgazda-
sági Kertészeti Termelőszö-
vetkezetbe. A gazdaság köz-
ponti épületének bejáratánál 
Cservenka Ferencné, a Pest 
megyei pártbizottság első tit-
kára, Mondok Pál, a Pest 
megyei tanács elnöke. Csonka 
Csaba, a szentendrei járási 
pártbizottság első titkára, to-
vábbá a tsz vezetői: Varga 
Ferenc elnök és Márton Im-
re, a pártbizottság titkára fo-
gadta. Nagy szeretettel kö-
szöntötték az érkezőket a 
közös gazdaság dolgozói, a 
csaknem 7000 tagú kollektíva 
képviselői. 

Közvetlen hangulatú be-
szélgetéssel kezdődött a 
program a tanácsteremben, 
ahol ott voltak a tsz gazda-
sági és politikai vezetői, a 
termelésirányítód az ágazat-
vezetők, továbbá szocialista 
brigádvezetők és fizikai dol-
gozók. Varga Ferenc és j á r -
ton Imre adott tájékoztatási 
az Óbuda és a Duna-kanyar 
Termelőszövetkezet egyesülé-

séből ez év elején létrejött 
tsz tevékenységéről, a fej-
lesztés terveiről. „ A mintegy 
3000 hektáron gazdálkodó tsz 
növekvő szerepet játszik * 
főváros friss áruellátásában! 
hathektáros — 60 000 négy* 
zetméteres — budakalászi 
növényházuk termékeiből, 
paprikából, paradicsorpAól, 
uborkából évente 60 vagont 
szállítanak a budapesti pia-
cokra. Fő üzemáguk a dísz-
növénytermesztés, amelyben 
nemzetközi hírnévre tettek 
szert. Több mint húsz or-
szággal állnak export-import 
kapcsolatban. A Szovjetunió-
ba. Csehszlovákiába. Jugo-
szláviába, Romániába és jó 
néhány nyugati országba re-
pülőgépen szállítják a nö-
vényházaikban termesztett 
sok százezer szegfűt, muskát-
lit, krizanténumot és több 
millió szegfűdugványt. Ahogy 
a tsz vezetői elmondták: terr 
veiket teljesítik, sőt túltelje-
sítik, a Központi Bizottság 
határozatainak szellemében 
végzik munkájukat. Terveik 
közé tartozik, hogy a munka 
hatékonyságának növelése ér-

tfolytatás a 2. oldalon.) 

Lázár György 
a XXII. kerületben 

30 újabb hivatásos szociális 
gondozónő állt az öregek mel-
lé. 

Ismeretes a védőnők túl-
terheltsége. Az anya- és 
gyermekvédelem javítására 
16-tal több védőnői állást töl-
töttek be. Ebben a tervidö-

forintot s z a k ban 830-cal több csecse-
mő számára lesz hely a böl-

Lázár György, az MSZMP 
Politikai Bizottságának tagja, 
a Minisztertanács elnöke ma 
a XXI I . kerületbe látogatott 
Elkísérte Méhes Lajos, a bu-
dapesti pártbizottság első tit-
kára. 

A kerületi pártbizottság 
székházában Kóber Ferenc, 
a pártbizottság első titkára 

tájékoztatta a városrész m<K-
galmi életéről, gazdasági 
munkájának eredményeiről, 
az idei feladatokról. Ezt kö-
vetően a vendégek megtekin-
tették a Leányka utcai és a 
Bartók Béla úti új lakótele-
peket, majd a Chinoin nagy-
tétényi gyárába látogattak eL 
(MTI) 

megvalósult Elkészült a sze- Mit várhatunk az ötödik csődékben, mint korábban. 

gedi kórház 150 ágyas ideg- ötéves tervtől?. A fejlesztési Az elmondottak önmaguk-
. . . . , . „„„ ban is szavatoljak az egesz-

elme osztalya, Makón elkez- es beruházási előirányzat 268 ségügyi ellátás fejlődését, a 

Épül az LKM acélműve 

dődött a kórház felújítása, millió forint. Folytatódik a 

Harminchét új körzeti rende- makói kórház rekonstrukció-

Háromezren az építőtáborokban 
Látogatás a tápéi belvízmentesitőknél 

Az ifjúsági építőtáborokban 
évről évre több fiú és leány 
vesz részt,az idén először 
munkára úttörők is vállal-
koztak. Országosan a munká-
ban részt vevők száma 50 
ezer, megyénkből — az or-
szágos és megyei táborokban 
és külföldön — mintegy há-
romezer fiatal végez munkát. 
Csongrád megyében egyéb-
ként az építőtáborozó fiatalok 
iránt növekszik az igény, 
amíg 1967-ben 600, 77-ben 
már 1300, az idén pedig 1700 
fiatalt vártak a táborokba. 
Csongrád megyében a legje-
lentősebb létszámban a vá-
sárhelyi címerezőtáborban, a 
makói és tápéi belvízmente-
sítő-táborokban vesznek részt 
derekas munkával a fiatalok. 
A magyar fiatalok mellett a 
rendkívül lelkes jugoszláv if-
júmunkások is segítettek. 

Tegnap megyei és városi 

vezetők a tápéi belvízmente-
sitő-tábort látogatták meg. 
Dr. Koncz János, a megyei 
pártbizottság titkára, dr. Per-
jési László, a megyei tanács 
elnöke, Deák Béla, a városi 
pártbizottság titkára, Papp 
Gyula, a szegedi városi ta-
nács elnöke és Papdi József, 
a megyei pártbizottság osz-
tályvezetője azt a munkát te-
kintették meg, amely Tápé 
északnyugati részének belvíz-
mentesítését szolgálja. A terv 
itt három és fél ezer méter 
csatornahálózat kiépítése, a 
szükséges műtárgyakkal — 
átereszekkel stb. — együtt, 
de a munka nehézsége miatt 
2800 méteres teljesítés várha-
tó. Kulcsár Péter, a KISZ 
megyei bizottságának titkára 
és Balló Zoltán, a városi ta-
nács műszaki szakembere is-
mertették az egész embert 
kívánó munkát, aminek a fia-
talok nagy lelkesedéssel meg-

felelnek. Indokoltnak látszott 
az a felvetés, hogy a magán-
házak előtti betoncsövek árát 
a háztulajdonosokkal a ta-
nács térítéssé meg. i l í g sok 
esetben tapasztalták a kisze-
sek a lakosság megértését, 
néhány esetben közömbösség-
gel is találkoztak, holott a 
most épülő belvízelvezető 
csatornarendszer nagy esőzé-
sek idején az elöntéstől men-
ti meg a házakat. A mostani 
munkákkal Tápén még nem 
oldódik meg teljesen a bel-
vízgond, ez további munkát 
igényel, súlyosabbnak látszik 
azonban Dorozsma veszélyez-
tetettsége. Tervezik, hogy a 
munkákat erre a városrészre 
is kiterjesztik. 

Az építőtáborokba KISZ-
megbízó levéllel érkeznek a 
fiatalok, s derekas munkájuk 
iránt a megyei és városi ve-
zetők teljes elismerésüket fe-
jezték ki. 

hatékonyság viszont attól 
függ, mennyire sikerül az 
anyagi feltételeket a szellemi 
értékekkel párosítani. Az 
egészségügyi integráció rend-
szere elősegíti*. hogy az em-
berek szakmai tudásával és a 
betegek idejével is jól gaz-
dálkodjunk. 

Ch. A. 

A VIT-utca 
programja 

Mozgalmas volt a fővárosi 
VIT-utca keddi napja: 
egész nap szólt a zene a Vá-
c. utcában es környékén. 
Kelendőek voltak a könyv-
sátrak portékái. A népes 
vendégsereg felkereste a ki-
állítótermeket, a Vörösmarty 
teren felállított politikai pa-
vilont. A párisi pódiumon 
latin-amerikai dalok csen-
dültek fel stb. 

Kedden délután Aczél 
György, az MSZMP Politi-
kai Bizottságának tagja, a 
Minisztertanács elnökhelyet-
tese, az Állami Ifjúsági Bi-
zottság elnöke találkozott a 
fiatalokkal a Kristóf téren, 
s válaszolt kérdéseikre. 

Diósgyőrben, a Lenin Kohászati Mű.ekben ú j acé mű a lp-
jait készítik. Az építkezés első üteme 1980-ban fejeződik 
be, ekkor hétszázezer tonna finomacélt gyárt majd az ű j 
acélmű. A teljes kiépítés után ez a szám kilencszáz-

húszezer tonnára növekedik. 


